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Milevsko 19.09.2023 

 
 

Zápis číslo 7/2023 
ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska dne 18.09.2023 

 
 
 
Přítomni:  MVDr. Lukáš Dolejš, Ing. Pavel Fleischmann, Karel Kotrba 
 
Omluveni: Jaroslav Peták, Martin Novák, Luboš Pecháček, Hana Pipková 

 
Hosté:        Markéta Honzíková – místostarostka města Milevska, Ing. Pavel Stejskal – jednatel 

společnosti SPOS Milevsko s. r. o.              
 
 
Jednání komise řídil předseda komise MVDr. Lukáš Dolejš 
 
Program jednání: 

1. Uvítání 
2. Stav sportovišť 
3. Společný seminář trenérů 
4. Různé 

 
Průběh jednání 
 
Po úvodním přivítání nového člena komise pana Karla Kotrby, hostů a přítomných členů komise 
předsedou MVDr. Dolejšem bylo konstatováno, že komise se nesešla v usnášení schopném stavu. 
Následně předal slovo Ing. Pavlu Stejskalovi a požádal ho o aktuální informace ke stavu sportovišť. 
 
 
2. Stav sportovišť 

Ing. Stejskal informoval, že byl v minulém týdnu převzat od zhotovitele atletický ovál letního stadionu, 
a je požádáno o povolení předčasného užívání. Konstatoval, že proběhlo proškolení pracovníků stadionu 
týkající se obsluhy jednotlivých sektorů. Dále uvedl, že z časových důvodů, budou tyto sektory 
pravděpodobně předem připravovány i pro školy, které letní stadion užívají. K dotazu MVDr. Dolejše na 
systém užívání, bylo Ing. Stejskalem odpovězeno, že z důvodu nutnosti sportoviště uzamykat, se bude 
předem objednávat prostřednictvím společnosti SPOS Milevsko s. r. o. stejně, jako je tomu například 
u sportovní haly, zimního stadionu apod.  

Dle Ing. Stejskala bude 21.09. dokončena střecha sportovní haly včetně hromosvodů. Ke stavu podlahy 
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sportovní haly dodal, že proběhla schůzka se zástupci pojišťovny, zhotovitelem a znalci, přičemž bylo 
konstatováno, že k zatékání do konstrukce dochází nejspíše souhrou několika různých faktorů. Nyní 
se čeká na výsledek z pojišťovny a začíná se pracovat na projektové dokumentaci k výměně 
hydroizolace. 

 
3. Společný seminář trenérů 

Předseda komise informoval o záměru uspořádat seminář pro trenéry milevských sportovních klubů. 
Seminář by měl proběhnout ve sportovní hale a zahrnovat i praktické ukázky. K tomuto Ing. Fleischmann 
dodal, že by bylo dobré, aby se seminář zaměřil na kondici či psychologii sportu, protože tato témata 
se týkají všech sportů. 
 

4. Různé 

Paní místostarostka informovala, že Národní sportovní agentura vyhlásila program na podporu sportovní 
infrastruktury a podotkla, že by bylo dobré pokusit se získat dotaci např. na oplocení fotbalového 
stadionu. Dále uvedla, že Zastupitelstvem města Milevska byl schválen dotační program Sport 2024. 

Ing. Fleischmann sdělil, že je plánováno slavnostní otevření atletického oválu za přítomnosti Barbory 
Špotákové nebo Jakuba Vadlejcha. Nyní se čeká na oznámení možných termínů a bude nutné akci 
zorganizovat tak, aby se mohl účastnit také hejtman Jihočeského kraje. 

Závěrem předseda komise poděkoval hostům a členům komise za účast a sdělil, že příští zasedání 
se bude konat v pondělí 16.10.2023. Pozvánka na zasedání bude členům komise a případným hostům 
zaslána v dostatečném předstihu. 

  

MVDr. Lukáš Dolejš v. r. 
předseda Sportovní komise 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


